
Vragen VVD RV Verordening Maatschappelijke Ondersteuning  
 

1. Hoe zit het met de huidige afhandeltijden van de WMO-verzoeken? Is het tekort hierop al 
teruggebracht?  

Deze vraag gaat over de uitvoering en niet direct over het stuk dat voorligt. De wachttijd is 
teruggelopen ten opzichte van september dit jaar. In de rib van 17 september jl. is toegezegd dat u in 
Q1 van 2025 geïnformeerd wordt over de stand van zaken rondom de wachttijd evenals de analyse 
van het onderzoeksbureau sqale. Op dat moment kunnen we u ook specifieker informeren over de 
stand van zaken.  
 

2. Gaat deze nieuwe verordening leiden tot meer of minder bureaucratische eisen? In andere 
woorden, verwacht het college een positief effect van de Nieuwe verordening op onder meer 
de snelheid van de aanvragen in de WMO?  

De verordening geeft een breed kader weer, waardoor we als gemeente ruimte hebben om de 
inrichting grotendeels zelf te bepalen. Dit vooruitlopend op de analyse van Sqale en de mogelijke 
aanpassingen in de werkprocessen. Tevens is in deze verordening ruimte ingebouwd om, indien de 
wachttijden toch oplopen, claimgericht onderzoek te kunnen doen en aanvragen telefonisch af te 
handelen.  
 

3. Verwacht het college op andere onderwerpen/plaatsen een positief effect als gevolg van deze 
nieuwe verordening?  

De belangrijkste aanleiding was het up to date maken van onze huidige verordening, zoals 
omschreven in het raadsvoorstel. Voor u ligt een actuele en juridisch betere verordening, waarmee de 
rechtmatigheid van de verstrekkingen verbeterd is.  
 
 


